



ALL PURPOSE CLEANER

- No rinse formula cleans virtually any water-washable surface
- Neutral pH formula is safe on most finished and painted surfaces
- Green Seal Certified (GS-37; 2011)

WARNING

Harmful if swallowed. Causes eye irritation. Causes mild skin irritation.
Keep out of reach of children.

AVERTISSEMENT

Nocif en cas d'ingestion. Provoque une irritation des yeux/Lésions oculaires/irritation des yeux graves. Provoque une légère irritation de la peau.

Garder hors de la portée des enfants.

Care For Work Environments®

NET CONTENTS/CONTENU NET: 1 U.S. Gallon (3.78L)



**FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY.
 SEULEMENT POUR UN USAGE INDUSTRIEL ET INSTITUTIONNEL.**

DIRECTIONS FOR USE:

For damp mopping use 1 ounce (1:128) of Ecolution Pro All Purpose Cleaner to one gallon of cold tap water. Apply to surface and clean with damp mop or rag.
For routine cleaning use 2 ounces (1:64) of Ecolution Pro All Purpose Cleaner to one gallon of cold tap water. Apply to surface and clean with damp mop or rag.
For spot cleaning use 3 ounces (1:42) of Ecolution Pro All Purpose Cleaner to one gallon of cold tap water. Apply to surface and clean with damp mop or rag.
For heavy duty cleaning use 4 ounces (1:32) of Ecolution Pro All Purpose cleaner to one gallon of cold tap water. Apply to surface and clean with damp mop or rag. All surfaces must be thoroughly rinsed with potable water after treatment with the product.

Dispose of unused product in accordance with Federal, State and Local regulations. Use product in accordance with prescribed use dilutions. Improper dilution may result in damage to surfaces and may increase the risk of health effects. Empty containers can be recycled.

MODE D'EMPLOI :

Pour un nettoyage à la vadrouille humide utiliser 1 oz (30 ml) du nettoyant Ecolution Pro All Purpose Cleaner dans un gallon (3,78 l) d'eau froide du robinet (1:128). Appliquer sur la surface et nettoyer à l'aide d'une vadrouille ou d'un linge humide.
Pour un nettoyage quotidien utiliser 2 oz (60 ml) de nettoyant Ecolution Pro All Purpose Cleaner dans un gallon (3,78 l) d'eau froide du robinet (1:64). Appliquer sur la surface et nettoyer à l'aide d'une vadrouille ou d'un linge humide.
Pour le détachage utiliser 3 oz (90 ml) du nettoyant Ecolution Pro All Purpose Cleaner dans un gallon (3,78 l) d'eau froide du robinet (1:42). Appliquer sur la surface et nettoyer à l'aide d'une vadrouille ou d'un linge humide.
Pour un nettoyage robuste utiliser 4 oz (120 ml) du nettoyant Ecolution Pro All Purpose Cleaner dans un gallon (3,78 l) d'eau froide du robinet (1:32). Appliquer sur la surface et nettoyer à l'aide d'une vadrouille ou d'un linge humide. Toute surface traitée avec ce produit doit être soigneusement rincée à l'eau potable.

Eliminer le produit non utilisé conformément aux réglementations fédérales, provinciales et municipales. Faire l'usage de ce produit selon les dilutions d'utilisation prescrites. Une dilution incorrecte peut entraîner des dommages aux surfaces et peut augmenter le risque d'effets sur la santé. Les contenants vides peuvent être recyclés.



This product meets Green Seal™ Standard GS-37 based on effective performance, concentrated volume, minimized/recycled packaging and protective limits on: VOCs and human & environmental toxicity. GreenSeal.org.

MADE IN THE USA

71R07
 115874LBL
 © Copyright 2017 - State Industrial Products Corp.

PRECAUTIONS Do not eat, drink or smoke when using this product. Wash hands thoroughly after handling. **FIRST AID** If eye irritation persists: Get medical advice. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. IF SKIN irritation occurs: Get medical attention. IF SWALLOWED: call a POISON CENTER or physician if you feel unwell. IF SWALLOWED: Rinse mouth. Do NOT induce vomiting. **STORAGE** Store in dry place. Store locked up. **DISPOSAL** Dispose of container in accordance with all Federal, State and Local Regulations regarding waste disposal.

Keep out of reach of children. Read label before use.
SDS available at www.stateindustrial.com or 1-800-782-2436

PRÉCAUTIONS Ne pas manger, boire ou fumer en manipulant ce produit. Se laver soigneusement la peau après manutention. **PREMIERS SOINS** Si l'irritation oculaire persiste: consulter un médecin. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. En cas d'irritation cutanée: consulter un médecin. EN CAS D'INGESTION : Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin en cas de malaise. EN CAS D'INGESTION : Rincer la bouche. NE PAS faire vomir. **STOCKAGE** Stocker dans un endroit sec. Entreposer dans un endroit verrouillé. **ELIMINATION** Éliminer le contenant conformément à tous les règlements fédéraux, d'État et locales en matière d'élimination des déchets.

Garder hors de la portée des enfants. Lire l'étiquette avant utilisation. La fiche signalétique est disponible à www.stateindustrial.com ou en communiquant au 1-800-782-2436.

This product contains no listed substances known to the State of California to cause cancer, birth defects or reproductive harm, at reportable levels under the statute.

TOP FIVE INGREDIENTS AND HAZARDOUS SUBSTANCES/CINQ INGRÉDIENTS PRINCIPAUX SUBSTANCES DANGEREUSES: Water (CAS #7732-18-5), Alcohol Ethoxylates (CAS # Proprietary), Alkyl Polyglucoside (CAS #110615-47-9), D-Glucose (CAS #68515-73-1). No fragrance added.

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product. HMIS Health/HMIS Santé = 1 Flammability/Inflammabilité = 0 Reactivity/Réactivité = 0 PPE/PPE = B

State Industrial Products

5915 Landerbrook Drive
 Mayfield Heights, OH 44124
 To Order Call: 1-866-747-2229

6935 Davand Drive
 Mississauga, Ontario L5T 1L5
 To Order Call: 1-800-668-6513

Royal Industrial Park, Bldg "M"
 Local #5, Carr 869, km 1.5 Palmas
 Cataño, PR. 00962
 To Order Call: 787-275-3185

